
Protokoll 2019-02- L7 Jor Siirmedsjiins Byf6rening.

Niirvaran de 24 medlemmar.
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tXT:il55ff 

:Xlio,.unou Rorr Armstedt.

2. Val av.ordfiSrand.e och sekreterare for Srsmdtet samt tv8 stycken

";ffi::P:S:[l." vardes Per svennar.
Ti l l  juster ingsmain valdes Li l ian Spdnnar och Jan Ni is lund.

\/ 3. Faststi i l lande av dagordning.
ok

\- O 
_Oablallelse 

skeit enligt stadgarna.

5. Foredragning av styrelsens Srsberi i t telse inklusive ekonomisk

--R:r"J:;ijttetsen for 2018 presenterades av per svennar. Bilaga 1
Resultatrapport och Balansrapport gicks igenom av Tord

Bi laga 2 och 3.Hiiggstrom"

u -o"l:Xrff'jt%:rffi::1"troil1,J:!',".ls upp av Konrad Backoch
ldmnades in bevit tnad av revisorerna Ul la Ribby och Konrad Back.

Bi laga 4.

7. Godktinnande av Srsbert i t telse och ekonomisk rapport.
ok.

\- t' ^T#rryj$:: for stvrersen'

9. Behandling av styrelsens forslag att punkt 13 pE dagordningen skall
,r:ff;!;[11."'. styrelsen skall bestS av ordinarie ledamoter.

10.  Behandl ing av mot ioner .
-  Inga mot ioner  hade inkommit .

11. Val av ordf6rande for Byforeningen fdr ett  3r.
-  Rolf  Almkvist valdes.



12.  Val  av s tyre lsemedlemmar for  mandatper ioden pB tv t  Er .

Omval  av L i l ian Spdnnar  och Per  Svennar .
Mari Nordqvist avg8r efter 5 3r i  styrelsen.
-'J;f::':Ji:fin och ran Niisrund

" - u'J:l#il:ll"5H:5:1";lr 
ilT #?i g: "e 

ri od e n p3 tv' 3 r

14. Val av tv8 revisorer fdr en mandatperiod pB ett 3r.
-\ - - Ulla Ribby och Konrad Back valdes om fdr ett 3r t i l l .

1' u1;: H?,';l' [: : J i]"H'*iJ:, f :'tr, l";T,ni'l;H :?niX i:?,il;.
SE Oet beslutbdes att styrelsen tar hand om den uppgiften t i l ls

\- vidare.

16._Faststr i l lande av medlemsavgift.  100 kr per hushStt for 3r 2020.

17. Behandling av forslag t i l l  verksamhetsplan fdr t iden fram ti l l  ni ista
Arsmdte.

Rolf gick igenom styrelsens forslag. Bilaga 5.
o"1 n i Jill'i ? ;ruff -::?#5',?t".: i n ti | | 16 revi s n i n s och

diskussion av hans nyinstal lerade solceller.
Ann och Anders Hermansson var vi l l iga att komma och berdtta om

,: sin Afrikaresa.
\-/ - Anna sjukgymnast var vi l l ig att komma och berdtta om

kroppsvErd och anatomi.

.- 18. Ovriga fr8gor.\.- - E45. Kommunen har accepterat Trafikverkets forslag med 9 rdster
for och 4 r6ster mot.
Protokollet fr8n kommunm6tet den tL/2 kommer att overklagas
av oss, senast 14 dagar efter offentl iggdrandet (har ej kommit ut i
skrivandets stund).

Orsa kommuns protokoll for samhii l le 2019-01-23.pdf, l i iggs ut pE
byforeningens hemsida av Per.

Kallelse t i l l  foreningsmdte ang8ende E45 kommer att komma ut sE
snart som mojl igt.



tg M6tet avslutades av ordforande.

Efter&t serverades kaffe och John Tarkanen fdreliiste om Siljanringens
geologi .

- Mycket uppskattat.
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